
Moravský rybářský svaz – pobočný spolek Hodonín 
 

Výroční zpráva za rok 2021 

 
 
 
     Vážené dámy a vážení pánové,vítám vás na výroční schůzi našeho pobočného spolku za rok 
2021.Dovolte mě, abych vás seznámil s výsledky činnosti naší organizace v roce 2021. Plán práce, 
který jsme si pro tento rok stanovili, se nám s pomocí některých členů podařilo úspěšně splnit. 
 
V úvodu mě dovolte, abych vás seznámil s finančními výsledky organizace: 
V roce 2021  měla organizace celkové náklady ve výši 1 510 787,- Kč a výnosy ve výši 1 892 584,-Kč. 
Hospodářský výsledek je tedy zisk ve výši 381 797,-Kč.   
 
Přidělený limit a čerpání : 
     MRS přidělil naší organizaci prostředky v celkové výši 888 117,-Kč. Z těchto prostředků bylo 
852 207,-Kč na mimopstruhové revíry a 35 910.- na pstruhový revír. 
 
Na jednotlivé revíry byly náklady následující : 
 

Revír Limit 2021 Čerpání 2021 Rozdíl  koeficient 

Sudoměřický potok     35 910 
 

12 420 -23 490 1,80 

Kyjovka 2B 21 600 21 601 +1 2,5 

Morava 4 189 050 189 093 +43 2,5 

Morava 4A 448 650 448 759 +109 2,5 

Morava 5 192 907 192 879 -28 2.32 

 
Zarybňovací plán byl plněn následovně : 
 
                                                

Druh ryby 
 

Plán plnění 
kusů 

Váha kg. 

Lín L2-3 1 500 1 500 225 
Kapr K2 1 500 1 280 1 050 
Kapr K3 2 100 3 239 6 500 
Štika  Šr 0 11 500  
Štika Š1 +Š2 2 200 262 44.5 
Candát  Car 0 4 000  
Candát Ca1 +Ca2 1 500 300 60 
Bolen BO1 2 000 2 000  
Sumec Sur + Su1 1 200   
Sumec Su2 0   
Sumec Su3 0 469 331 
Amur A2-3 500 815 1 235 
Ostroretka Os1 5 000 5 000  
Tloušť Tl1  4 000 4 000  
Parma 1 1 500 3 000  
Cejn velký Cv2 2 000 533 400 
Bílá ryba 3 000 3 571 250 
    

  
Z těchto čísel vyplývá,že jsme zarybňovací plán splnili a v mnoha parametrech překročili. Markantní je 
to u váhového množství kapra . 
Snahou organizace je i do budoucna udržet vysoké vysazovací koeficienty. Chtěl bych upozornit, že 
průměrná váha u kapra K2 je stanovena při vysazení na 0,68 kg. U kapra K3 je to 1,2 kg. 
 



Výroba rybích násad 
Na jaře jsme museli dle zákona o odběru spodních vod, nechat na potrubí, kterým čerpáme vodu ze 
studny do „Cigánky“, namontovat měřící zařízení. Postupem času, jak se zvyšovala teplota vody, 
začala se v rybníčku zhoršovat její kvalita. Důvod bylo rychlé rozmnožení agresivní sinice, ze které se 
při jejím rozpadu uvolňovalo velké množství sirovodíku, který způsobil úhyn rybí obsádky.  
Nezabránilo tomu ani nasazení nového vzduchovacího zařízení. Po konzultaci na sekretariátu svazu 
v Brně, jsme došli k závěru, že chov ryb za těchto podmínek je velmi rizikový a nerentabilní. Proto 
jsme od letoška rybochov na této vodě zrušili. 
 
Morava 5 – Baťův kanál 
Z důvodu odbahnění Baťova kanálu a zpevňování jeho břehů kvůli lodní dopravě, muselo přít k jeho 
vypuštění v opravovaných úsecích. Úkolem naší organizace byla ve vypuštěných úsecích záchrana 
ryb a vodních živočichů. Za dohledu Inspekce životního prostředí jsme v blátě sbírali škeble. Těchto 
jsme nasbírali téměř 2q. a převezli je do řeky Moravy a tím je zachránili. 
  
K revírům M4A 
     Na revíru Kontramačka probíhaly pravidelné práce na sečení trávy, prořezávání porostů a úklid 
okolí. Na počátku roku jsme vyvolali jednání s Povodím Moravy s.p. , aby zajistili likvidaci padlých a 
nebezpečných stromů.Bohu žel tento požadavek splnilo povodí jenom z malé části.  
Revír "Lužický hliník", který máme pronajatý od obce je rovněž pravidelně udržován. probíhají zde 
zimní práce a během roku je 1x vápněn a minimálně 4x provádíme úklid a vysečení břehů. 
     Rybářské závody jsme  na „Lužáku“ nepořádali z důvodu postižení tohoto revíru tornádem. 
   
Pořízení a údržba hmotného majetku: 
     Byl pořízen nový křovinořez, motorová pila a vzduchovalo. 
V průběhu roku jsme pokračovali v údržbě  žlabovny a opravě nářadí.   
 
Činnost: 
 
     . K 31.12.2021 měla naše organizace celkem 1 077 členů, z toho bylo 89 mládeže. 
     Naše organizace má v současnosti 6  členů RS, kteří se podílí na kontrole revírů. Bohužel zemřel 
dlouhodobý člen výboru a rybářské stráže pan Václav Vlček. Členové RS provedli  187 kontrol, při 
kterých zkontrolovali 960 lovících rybářů. Řešení drobných přestupků provedli členové RS na místě 
Aktivním členům RS bych chtěl za jejich nelehkou práci poděkovat. 
V loňském roce se nám podařilo udržet činnost rybářského kroužku mládeže v součinnosti se 
Střediskem ekologické výchovy v Bažantnici. Pro výuku mládeže nám svaz zajistil velmi zdařilá 
skripta, pracovní sešity a další hodnotný materiál. Jako sponzor kroužku mládeže se nám nabídl také 
majitel obchodu s rybářskými potřebami pan Sedlák. 
Při sumarizaci jsme zjistili, že chybí celkem velké kusové množství kaprů v úlovcích proti vysazení.  
Je možné, že ryby jsou stále ještě ve vodě, ale také je možné, že dochází k nezapisování kaprů a tedy 
k jejich zcizování z revírů a proto nám následně chybí v úlovcích. 
Za loňský rok musíme bohužel konstatovat, že  je stále zbytečně velký počet neodevzdaných   
docházek a sumářů. Členy stále upozorňujeme, že nevyplnění sumářů snižuje organizaci limit pro 
zarybnění revírů.   
  Na našich mimopstruhových revírech bylo členy našeho spolku uloveno 4 010 ks. ryb o váze  
12 966 kg. a to při 18 202 docházkách. 
Pstruhový revír byl po většinu roku na suchu, nemohl být řádně zarybněn a úlovky jsou z tohoto 
důvodu malé.. 
 
 Rozdělení hospodářského výsledku: 
V závěru hodnocení loňského roku je třeba říct, že účetní závěrka za rok 2021 byla v termínu 
zpracována a včetně daňového přiznání odevzdána na finanční úřad. 
Výbor organizace navrhuje, aby účetní hospodářský výsledek , to je zisk ve výši 381 797,-  Kč byl 
zúčtován proti rezervnímu fondu. 
 
Návrh rozpočtu na rok 2022: 
V hlavní činnosti navrhujeme pro rok 2022 vyrovnaný rozpočet na straně nákladů i výnosů ve výši 
1 900 000,- Kč.     
 
 Hodoníně dne     Richard Werner – předseda 



Plán práce na rok 2022. 
 
Leden – březen - výdej členských známek a povolenek 
   - zimní práce- prosekávání otvorů na revírech a rybochovu 
   - prořezávání porostů na revírech M4A a Sudoměřický potok 
   - zajistit chod rybářského kroužku mládeže 
   - zajistit školení nových uchazečů o rybolov 
   - nechat vyrobit nový plot a bránu před kanceláří MRS 
    
 
Duben – květen - zajistit obnovení povolení k čerpání vody do Cigánky 
   - jarní výsadba ryb do revírů 
   - kontrola revírů  
   - Lužák – sečení a úklid,vápnění 
   - uspořádat rybářské závody pro mládež na Kontramačce 
   - zajistit zkoušky na získání prvního rybářského lístku 
    
 
Červen – září   - pravidelné kontroly revírů 
   - Lužák – sečení, úklid, vápnění 
   - zajistit částečné vysazení rybích násad 
 
Říjen   
 - vysadit zbývající druhy ryb do revírů 
 - uspořádat rybářské závody na  pro dospělé na Kontramačce 
 - Lužák – sečení a úklid 
 
Listopad – prosinec - připravit výkazy za uplynulý rok pro nadřízený orgán v Brně 
 - provádět dál pravidelné kontroly na revírech 
 - podle vývoje počasí zahájit zimní práce na revírech    
 
 
 
Plán pořízení investic na rok 2022 
 
1. Uskutečnit výkup pozemků od Státního pozemkového úřadu v sídle spolku ( Velkomoravská 40) . 
Termín výkupu závisí od jednání Státního pozemkového úřadu. 
 
2. Zakoupit potřebné nářadí pro údržbu revírů – čerpadla, pilu, vrtačku atd. 
 
3. Zadat montáž nového plotu a brány před kanceláří MO. Zadat výrobu a montáž přístřešku pro auto 
před kanceláří. Nechat vyrobit a umístit v novém oplocení informační skříňku a schránku pro sběr 
docházek. 


